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El Consell de Ministres
aprovarà, a la sessió d’avui,
la creació d’una Comissió
per la Igualtat. Aquest nou
òrgan estarà destinat al dis-
seny i l’aplicació de políti-
ques transversals per tenir
una visió global de la situa-
ció de la igualtat social i de
gènere a Andorra. Així ho va
anunciar el cap de Govern,
Jaume Bartumeu, durant
l’acte  de presa de posses-
sió com a secretària d’Estat
per la Igualtat de Magda
Mata.
La voluntat de l’Executiu

és que en aquesta Comis-
sió hi participin com a mem-
bres els comuns, hi assis-
teixin representants de la
Fiscalia General i de la Bat-

llia, a més de representants
del Govern. Igualment, es
convidarà els grups parla-
mentaris i el Raonador del
Ciutadà. Així, la Comissió
serà pluridisciplinar, a més
de transversal. L’objectiu és
«eliminar qualsevol tipus de

discriminació», va assenya-
lar el cap de Govern i donar
compliment a l’articulat de
la Constitució, quan esta-
bleix els principis d’igualtat
de tracte i d’oportunitats.
En aquest sentit, el concep-
te d’igualtat al que s’agafa

el Govern en crear aquesta
Secretaria d’Estat és ampli i
la Comissió formarà dife-
rents grups de treball: per
la infància, la gent gran, la
immigració i també per
qüestions de gènere.
«El repte és important i hi

ha moltes expectatives. Es-
perem tirar endavant i arri-
bar a tenir una societat més
justa i cohesionada», va in-
dicar la nova secretària
d’Estat per la Igualtat, Mag-
da Mata. 
L’antiga directora del de-

partament de Social del Co-
mú de la capital va explicar
que la Comissió ja té un ca-
lendari establert per desen-
volupar les seves  tasques.
Així, a finals del mes de ju-
liol es vol tenir plenament
enllestida una diagnosi so-
bre l’estat de la discrimina-
ció –en els àmbits d’estudi
en què es treballarà– a An-
dorra i establir prioritats.
Igualment, la secretària
d’Estat va apuntar que es
vol treballar amb rapidesa i
actuar amb celeritat quan
es coneguin desigualtats en
les quals es pugui actuar de
forma immediata.
Per acabar, Bartumeu va

manifestar que aquest és
«un nomenament especial-
ment significatiu pel Govern
i per la societat», i va recor-
dar que «no comencem el
treball des de zero» en
aquest àmbit.

El Consell de Ministres aprovarà a la sessió
d’avui la creació d’una Comissió per la Igualtat

El Consell de Ministres
aprovarà avui la crea-
ció d’una Comissió per
la Igualtat formada per
representants del món
polític i institucional. 

Magda Mata va prometre ahir el càrrec de secretària d’Estat per la Igualtat

A finals de juliol es vol tenir enllestida una diagnosi sobre la discriminació al Principat
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Magda Mata va prometre ahir com a secretària d’Estat per la Igualtat.
QUIMESCUER

El president del grup parla-
mentari d’Andorra pel Can-
vi (ApC), Eusebi Nomen, va
declarar ahir, en una tertú-
lia radiofònica, que per su-
perar el tràmit de l’aprova-
ció de la modificació de la
llei de comptabilitat «hem
d’assolir un acord polític si-
milar» al que el Govern i
ApC van assolir en la inter-
pretació de l’entrada en vi-
gor dels convenis d’inter-
canvi d’informació. 
Eusebi Nomen i el presi-

dent del grup parlamentari
del PS, Francesc Rodrí-
guez, van parlar sobre la
modificació de la llei de
comptabilitat que demà
serà debatuda a la sessió
del Consell General. Se-
gons Nomen, «el que no
podem fer és treure una llei
que ja entre nosaltres diem
que es pot interpretar dife-
rent perquè aleshores el
que fem és crear insegure-
tat jurídica».

La millora dels accessos
des de França va ser la prin-
cipal qüestió abordada a la
reunió mantinguda ahir entre
el cap de Govern, Jaume
Bartumeu, i el president del
Consell General de l’Arieja,
Augustin Bonrepaux. En
aquest sentit, el polític
francès va exposar a Bartu-
meu l’evolució del projecte
de millora de les carreteres

RN20 i RN22 que separen
Tarascó del Principat. Tots
dos van coincidir en la ne-
cessitat que el Govern
francès doni llum verd a la
millora de les comunica-
cions viària a la part france-
sa fins a Andorra i el túnel de
Pimorent. Aquest tram, de
53 quilòmetres, compensa-
ria el desequilibri que hi ha
amb Catalunya, on s’han rea-
litzat importants inversions a
l’eix Barcelona-túnel del Cadí
i que hauria de tenir continuï-
tat pel túnel de Pimorent fins
a Tolosa de Llenguadoc. 

La reunió també va servir
per analitzar el rol que pot
desenvolupar Andorra des-
prés que hagi entrat a for-
mar part del Consorci de la
Comunitat de Treball dels Pi-
rineus (CTP). L’ingrés en

aquest consorci es va asso-
lir el 16 de febrer passat,
amb la signatura del Proto-
col d’Esmena del Tractat de
Baiona. A més, Bonrepaux
va informar Bartumeu de les
accions que el Consell Gene-

ral que presideix ha estat
desenvolupant als darrers
vuit mesos. Segons el Go-
vern, de manera especial es
va comentar els contactes
mantinguts per Bonrepaux
amb el prefecte de la regió
de Migdia-Pirineus per en-
llestir el desviament d’Ax-les-
Termes i de la possibilitat
d’organitzar, a Foix, una reu-
nió per fer el balanç del fun-
cionament de la concessió
del túnel de Pimorent i de
l’autopista A66 entre Tolosa
del Llenguadoc i Pamiers,
tot en relació a la modernit-
zació de l’accés a Andorra
per carretera. En aquest
sentit, des de l’Executiu es
va assenyalar que la visita a
del copríncep Nicolas Sar-
kozy serà una bona ocasió
per demanar al president de
la República de França el
seu suport a aquest projecte
d’ampliació viària.

La millora dels accessos
des de França centra 
la reunió amb l’Arieja
Bartumeu es reuneix amb el president del
Consell General del departament francès
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Bonrepaux i Bartumeu, a la reunió mantinguda ahir.
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